

Bulletin of Eastern-Taiwan Special Education
Volume XXV
Table of Contents

1. An investigation of special education support services for universities and colleges provided by special education centers
..... **Hao-Yu Cheng, Chieh-Yu Chen, Kun-Tsan Lin, Li-Jung Hsieh** 1
2. The Study of Using AAC-PVSM Model to Improve Daily Communication Performance for a Low-Verbal Adult with Severe ASD
..... **Shang-Shu Wu, Yun-Chun Wang, Chih-Kang Yang** 27
3. A Study of Raising Awareness of School Bullying Issues by using Multimedia Computer Assisted Instruction for Elementary School Students with Learning Disabilities
..... **Sheng-Hao Wang, Sheng-Ru Wu** 51

東臺灣特殊教育學報

第二十五期

東臺灣特殊教育學報

第二十五期

目 錄

1. 大學特殊教育中心提供大專校院支持服務之調查研究
..... 鄭浩宇、陳介宇、林坤燦、謝麗蓉 1
2. AAC介入三部曲對提升少口語重度自閉症類群障礙成人日常溝通能力之研究
..... 吳尚書、王允駿、楊熾康 27
3. 多媒體電腦輔助教學對國小學習障礙學生校園霸凌覺知成效之研究
..... 王聖皓、吳勝儒 51

Published by

Department of Special Education & Special Education Center

National Taitung University
National Dong Hwa University

December, 2022



國立臺東大學 特殊教育學系、特殊教育中心 印行

國立臺東大學 特殊教育學系、中心 印行
國立東華大學

中華民國一一一年十二月